



Protokoll för styrelsemöte för Sjösektionens styrelse

Datum och tid: 2026-05-28 12:13

Plats: Styret

Närvarande:

Ordförande: Linnea Berggren

Vice ordförande: Karin Larsson

Ekonomiansvarig: Smilla Kihl (Länk)

Samo: Nathalie Skogh (Länk)

Arbetsmarknadsansvarig: Jacob Andersson

Utbildningsansvarig: William Melin (Länk)

Informationsansvarig: Alicia Janemalm (Länk)

Arrangemangsansvarig: Henning Hedström

Formalia

§1. Mötets öppnande

Linnea Berggren förklarar att mötet öppnat klockan 12:13.

§2. Val av justeringspersoner

Mötet väljer Alicia Janemalm till justeringsperson.

§3. Eventuella adjungeringar

-

§5. Godkännande av dagordningen

Godkännes.

§6. Föregående protokoll

Ej Publicerat. Finns en fundering.

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

- Fortsatt arbete med nya ekonomin.
- Ska ha överlämning med Isak Larsson efter detta mötet.

b. Vice ordförande

- Ska ha möte med Tord idag. Har ni några frågor så skriv dem till *Vice*.

c. Ekonomiansvarig

- Kan fakturera till personer som inte lyckas köpa biljetter i kårappen.



d. SAMO

Inget att meddela.

e. Arbetsmarknadsansvarig

Inget att meddela.

f. Utbildningsansvarig

Inget att meddela.

g. Informationsansvarig

- Fråga om namn i föregående protokoll.
- Pluggfikat ska vara ikväll. Vem kan delta?

h. Arrangemangsansvarig

- På fredag nästa vecka 5/6 är det examensmiddag. Olof kommer hjälpa till att förbereda. Om någon mer kan få de gärna hjälpa till.

Beslutsfrågor

Eventuella beslut tas upp här.

Beslutsfråga 1: Omprövning av [REDACTED] [REDACTED]

SAMO tar upp nya punkter som kommit fram efter möte med individen.

Karin Larsson avstår från omröstning

Mötet beslutar att föregående beslut står kvar.

Beslutsfråga 2: Nytt kontrakt för föreningsrummen

Innan har det funnits kontrakt för föreningstorgen nere i Svea. Vice har skrivit om i kontraktet anpassad till nya föreningskorridoren. Dessa ska lämnas ut i slutet av varje LP från Vice till nya sittande i föreningar.

Mötet godkänner det nya kontraktet.

Diskussionsfrågor

Eventuella diskussionsfrågor tas upp här.

Behovsfrågor

Eventuella behovsfrågor tas upp här.

Mötet avslutas 12:46